
PRIMĂRIA MUNICIPIULUI ARAD 

DIRECŢIA COMUNICARE 

Biroul Relaţii Mass-Media 

Nr. 29602/15.04.2019 

Minuta 

dezbaterii publice a 

 
Proiectului de hotărâre privind repartizarea excedentului bugetar al municipiului 

Arad – iniţiativa primarului şi a Proiectului de hotărâre privind adoptarea Bugetului 
General de Venituri si Cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2019 – iniţiativa 

primarului 

 

 În conformitate cu Legea nr. 52/2003 privind transparenţa decizională în 

administraţia publică, republicată,  în data de 10.04.2019, ora 1500, la sediul 

Primăriei Municipiului Arad, sala ”Regele Ferdinand”, a fost organizată 

dezbaterea publică având ca obiect Proiectele de Hotărâre mai sus menţionate. 

Dezbaterea publică a fost organizată la iniţiativa Primăriei Municipiului Arad. 

 

La dezbaterea publică au participat: 

 

Reprezentanţi ai Primăriei Municipiului Arad: 

 

- D-nul Gheorghe Falcă- Primar Municipiul Arad 

- D-na Claudia Macra – Administrator Public  

- D-na Stepănescu Lilioara – Secretar Primăria Municipiului Arad 

- D-na Grozavu Claudia – Director Executiv – Direcţia Economică 

- D-na Olimpia Stoica – Şef Serviciu – Direcţia Economică – Serviciul 

Buget 

- D-na Liliana Florea – Director Executiv Adjunct – Direcţia Tehnică  

- D-na Paşca Simona – Direcţia Tehnică – Biroul Spaţii Verzi, Mediu 

- D-na Barbura Eliza – Director Executiv - Direcţia Comunicare  

- D-na Cotrău Ralu – Şef Birou Biroul Relaţii Mass - Media – Direcţia 

Comunicare 

- D-na Ila Sorina – Director Executiv SPCLEP 

- D-na Szasz Mirela – Şef Serviciu – Autorizări Construcţii 

- D-nul Moldovan Gabriel – Serviciul Edilitar 

- D-nul Szuchanszki Ştefan – Director Executiv Adjunct - Direcţia 

Patrimoniu 

- D-nul Neamţiu Pavel – Director Executiv - Direcţia Venituri 

- D-nul Ignat Ioan – Director Executiv  - Direcţia Patrimoniu 

- D-na Giurgiu Lucia – Serviciul Investiţii 



- D-na Portaru Elena – Director Executiv – Direcţia Tehnică  

- D-na Micu Doris – Consilier – S.A.P.L. 

- D-nul Cotuna Emanuel – Consilier – S.A.P.L 

- D-nul Mitrofan Mihai – Consilier – Biroul Relaţii Mass – Media – Direcţia 

Comunicare 

Reprezentanţi ai Consiliului Local al Municipiului Arad: 

- D-nul Boca Bogdan – Vlad – Consilier CLM Arad 

- D-nul Cheşa Ilie - Consilier CLM Arad 

- D-nul Săplăcan Gheorghe - Consilier CLM Arad 

- D-nul Lupaş Marin - Consilier CLM Arad 

- D-nul Buruc Cosmin - Consilier CLM Arad 

- D-na Naaji Antoanela - Consilier CLM Arad 

Reprezentanţi ai Instituțiilor Publice locale, ai societăţii civile și altele:  

- D-nul Mehelean Nicolae – Director General - S.C Recons S.A 

- D-na Ardelean Cornelia – S.C Recons S.A 

- D-na Oana Pârvulescu – Director General - DAS Arad 

- D-nul Barna Florian – Direcţia Generală Poliţia Locală Arad 

- D-nul Bobancu A. Cornel – CET Hidrocarburi Arad 

- D-na Lupşe Dorina – Preşedinte ULAL Arad 

- D-nul Bogoşel Sorin Daniel – Director General – S.C. CET ARAD S.A 

- D-nul Godja Claudiu – Director General – S.C CTP ARAD S.A 

- D-nul Ilie Ovidiu – Director Executiv – Asociaţia de Dezvoltare 

Intercomunitară de Transport Public Arad 

- D-nul Costea Bogdan – Director General – Teatrul Clasic Ioan Slavici 

Arad 

- D-na Dolog Livia- Teatrul Clasic Ioan Slavici Arad 

- D-na Gace Maria – PSD 

- D-na Miclea Lăcrămioara – PSD 

- D-nul Zbranca Marius – TV Arad – reporter 

- D-nul Kovacs Cristian – Digi 24 – reporter  

- D-nul Laza Alexandru – Gazeta Locală – reporter 

- D-na Duţu Diana – Jurnal Arădean/ Aradon – reporter 

 

Reprezentanţi ai mass-media locală: 3 

Reprezentanţi ai mass-media naţională: 1 

 

Număr total participanţi: 43 

 

 

 



 

Activităţi:  

Ora 1500 – deschiderea dezbaterii publice - prezentarea Proiectelor de 

Hotărâre supuse dezbaterii, a reprezentanţilor PMA şi înscrierea la cuvânt 

a participanţilor de către D-na Claudia Macra – moderatorul dezbaterii 

Ora 1515– propuneri/recomandări de la cetăţeni/asociaţii legal constituite şi 

sesiune de întrebări - răspunsuri  

Ora 1533– încheierea dezbaterii publice 

 

Dezbaterea publică a fost deschisă şi moderată de către D-na Claudia Macra 

– Administrator Public – Primăria Municipiului Arad prin prezentarea Proiectelor 

de Hotărâre supuse dezbaterii şi a  participanţilor. 

  

 

Au luat cuvântul în timpul dezbaterii: 

 

- Doamna Lupşe Dorina – Director General ULAL Arad 

- D-nul Lupaş Marin – Consilier CLM Arad 

 

D-na Claudia Macra: Începe dezbaterea prin prezentarea subiectului : Proiectul 

de hotărâre privind repartizarea excedentului bugetar al municipiului Arad – 

iniţiativa primarului şi Proiectul de hotărâre privind adoptarea Bugetului General 

de Venituri si Cheltuieli al municipiului Arad pentru anul 2019 – iniţiativa 

primarului, dându-i în continuare cuvântul doamnei director executiv, Claudia 

Grozavu, din cadrul Direcţiei Economice a Primăriei Municipiului Arad, pentru 

considerente generale privind subiectele în discuţie.  

D-na Claudia Grozavu: Pentru început, prezintă suma totală a Bugetului General 

de Venituri şi Cheltuieli prevăzut pentru anul 2019: 562,6 milioane Lei, 

reprezentând 120,6 milioane Euro. În continuare, detaliază Proiectele de Hotărâre, 

pe capitole, subcapitole, domenii, concluzionând cu prezentarea  evoluţiei 

Bugetul General de Venituri şi Cheltuieli în perioada 2004-2019, de la 40,6 

milioane Euro in 2004, ajungând la un buget de 120,6 milioane Euro în 2019. 

D-na Claudia Macra: 

 

Înscrieri la cuvânt: D-na Lupşe Dorina – Preşedintele ULAL Arad 

    D-nul Lupaş Marin: - Consilier CLM Arad  

 

D-na Lupşe Dorina: Prezintă recomandările trimise Primăriei Municipiului 

Arad, în scris. 

D-nul Lupaş Marin: Menţioneză faptul că va face observaţii în legătură cu 

proiectele în discuţie, în cadrul comisiilor şi a şedinţei CLM în care vor fi supuse 

votului aceste proiecte de hotărâre. 



În continuare, i se adresează domnului primar, cu o întrebare legată de salarizarea 

personalului din Primăria Municipiului Arad, ridicând problema performanţei 

intituţiei în condiţiile salariale actuale. Sublinează, în încheiere, întrebarea 

domniei sale, daca a fost prevăzută în Bugetul actual o creştere salarială pentru 

angajaţii Primăriei Arad.  

D-nul Gheorghe Falcă: Precizează, la întrebarea domnului consilier Lupaş, că 

relaţia domniei sale cu angajaţii Primăriei Arad este una instituţională şi că este 

responsabilitatea sa morală pentru stabilirea nivelului salarial al angajaţilor 

Primăriei.  

D-na Claudia Macra: Mulţumeşte tuturor pentru participare şi implicare, 

declarând dezbaterea publică încheiată. 

 

 

 

      Claudia Macra 

      Administrator Public – Primăria Municipiulul Arad                                                                 

 

      ____________ 

 

       Mihai Mitrofan    

       Consilier – Biroul Relații Mass-Media       

          

       ____________ 
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